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Plats och tid Kommunhusets tingssal måndagen den 7 februari 2011, kl 
18.30-22.00 

 
Beslutande Se Bilaga 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Övriga deltagande  Joakim Malmdal, Kommunchef 
 Agneta Rodriguez, nämndssekreterare 
 Anders Johansson, verksamhetschef, §§ 14 och 20 
 

 
 

Utses att justera Marcus Schön (M) och Carl-Axel Blom (S) Paragrafer 1 - 37  
 
Tid och plats för justering      

Måndagen den 14 februari 2011 kl 15.30 
 
 
Underskrifter Sekreterare  ............................................................ 
  Agneta Rodriguez 

 
 Ordförande  ......................................................................................................... 
  Anders Ek §§ 1-13  Gunilla Schollin-Borg, §§ 14-37 
 
 Justerande    ........................................................................................................... 
  Marcus Schön  Carl-Axel Blom 
_________________________________________________________________________________________ 
 

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Nämnd/Styrelse Kommunfullmäktige  

 
Sammanträdesdatum  2011-02-07  
 
Datum för anslags uppsättande  2011-02-15 Datum för anslags nedtagande 2011-03-09 
 

Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset 
   
 
Underskrift   ............................................................ 
 Agneta Rodriguez 
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 KF § 1   DNR: KU.2011.41  

 
 

Dagordning  

Ordföranden föreslår att dagordningen kompletteras med ett nytt ärende 
”Avsägelse från politiska uppdrag, Mats Persson” och att det tas upp på 
dagens sammanträde som ny punkt efter punkt 26. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Kompletteringen av dagordningen godkännes. 
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Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort  

Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella anslagstavla, 
annonsering på kommunens hemsida samt genom personliga kallelser till 
samtliga ledamöter. Därjämte har även ersättarna erhållit kallelsen för 
kännedom. 

 
Kommunfullmäktiges beslut 

Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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Allmänhetens frågestund    
Gunnar Hult ställer under allmänhetens frågestund en skriftlig fråga om vad 
Högsby kommuns hedersgåva kan användas till. Gunnar själv önskar 
köpa en TV men har fått beskedet att detta inte ryms inom regelverket. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) besvarar frågan. 
Regelverket för kommunens hedersgåvor är ständigt ifrågasatt. 
Reglerna gäller både anställda och förtroendevalda. Så sent som 2009 
såg personalutskottet över vad som kan inrymmas i ”bestående värde” 
och  ”fritidsintresse”.  Då kom man fram till att kamera, cykel och kikare 
var godkända som hedersgåvor medan dator, säng, resor, tv, 
trädgårdsmöbler och glasögon inte kunde godkännas. Någonstans kommer 
alltid en gräns att uppstå. 
 
Ingemar Svanström tycker att det vore bra om fullmäktiges presidie gör en 
översyn över regelverket och lämnar förslag till fullmäktige. Gärna med en 
välvilligare inställning till mottagarens önskemål. 
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Besvarande av fråga om Välenbadet under allmänhetens frågestund     

Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 6 december 2010 frågade 
Heinz-Günter Strömer varför Välenbadets camping inte har utbjudits till 
försäljning på marknaden. 

Vid dagens sammanträde besvarar kommunstyrelsens ordförande Ingemar 
Svanström (C) frågan enligt följande: 
 
Lagen om upphandling gäller ej vid försäljning av kommunal mark eller 
andra tillgångar. Försäljning ska dock ske enligt marknadsvärde, annars kan 
det uppfattas som stöd till enskild näringsidkare. 
 
När arrendatorn till Välenbadets camping önskade köpa området för 
att kunna göra långsiktiga investeringar var kommunstyrelsen positiv 
en sådan lösning. Priset för campingen hamnade också i närheten av den 
värdering som kommunen gjort genom en oberoende konsult. 
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Val till Högsby Bostads AB (HBAB)       
Ajournering 
Ledamoten Leif Gustafsson (SD) föreslår ajournering på 5 minuter innan 
valen börjar. 
 
Kommunfullmäktige ajourneras mellan kl 18.45-18.50. 
 
Kjell Front (C) redovisar valberedningens förslag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Till ledamöter och ersättare i HBAB väljs för tiden från och med 
bolagsstämman 2011 till och med bolagsstämman 2015: 
 
Styrelseledamöter 
(C) Lars Danlid 
(M) Monika Olsberg 
(KD) Lars Elmborg 
(S) Inga-Lill Andersson 
(S) Per-Ola Herdinius 
 
Styrelseersättare 
(C) Lars-Willy Johansson 
(M) Anders Wernersson 
(KD) Åke Nilsson 
(S) Mikael Karlsson 
(S) Malin Jonsson 
 
Ordförande:  Lars Danlid 
Vice ordförande: Inga-Lill Andersson 
 
Ombud till HBAB:s bolagsstämma 
(C) Ingemar Svanström 
 
Ombudsersättare 
(S) Jonas Erlandsson  

Revisorer 
Val av revisorer till HBAB återremitteras. 
_____ 
 
Beslutsexpediering 
  De valda  
HBAB 
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Val till Högsby Energi AB (HEAB)      
 
Kjell Front (C) redovisar valberedningens förslag på styrelse och ombud till 
Högsby Energi AB. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Till ledamöter och ersättare i HEAB väljs för tiden från och med 
bolagsstämman 2011 till och med bolagsstämman 2015: 
 
Styrelseledamöter: 
(C) Birger Svanström 
(M) Wilhelm Ahlström 
(S) Raymond Asp 
Claes Nilsson, extern ledamot 
Karin Markstedt, extern ledamot 
 
Styrelseersättare 
(C) Lars-Magnus Ek 
(S) Nedzad Talovic 
Joakim Månsson, extern ersättare 
 
Ordförande: Birger Svanström 
Vice ordförande: Raymond Asp 
 
Ombud till HEAB:s bolagsstämma 
(C) Ingemar Svanström 
 
Ombudsersättare 
(S) Jonas Erlandsson 

Revisorer 
Val av revisorer till HEAB återremitteras. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   De valda 
 



 
HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 8 (44) 
 
Kommunfullmäktige 2011-02-07  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

 
 KF § 7   DNR: KU.2010.222  

 
 

Val till Högsby Invest AB (HIAB)      
Kjell Front (C) redovisar valberedningens förslag på styrelse och ombud till 
Högsby Invest AB. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Till ledamöter i HIAB väljs för tiden från och med bolagsstämman 2011 till 
och med bolagsstämman 2015: 
 
Ledamöter 
(C) Ingemar Svanström 
(S) Jonas Erlandsson  
Joakim Malmdal, tjänsteman 
 
Ordförande:  Ingemar Svanström 
Vice ordförande: Jonas Erlandsson 
 
Ombudtill HIAB:s bolagsstämma 
(M) Roland Waern 
 
Ersättare ombud 
(S) Carl-Axel Blom 

Revisorer 
Val av revisorer till HIAB återremitteras. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   De valda 
   Ekonomikontoret 
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Val av huvudman till Högsby Sparbank       
Kjell Front (C) redovisar valberedningens förslag på huvudmän till Högsby 
Sparbank. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Till huvudmän för Högsby Sparbank väljs för tiden från och med ordinarie 
sparbankstämma 2011 till och med ordinarie sparbanksstämma 2015: 
 
(C) Johnny Axelsson 
(C) Robert Johansson 
(C) Marianne Ek 
(C) Kjell Front 
(M) Håkan Svensson 
(M) Anders Wernersson 
(KD) Åke Nilsson 
(KD) Lars Elmborg 
(S) Elisabeth Hultquist 
(S) Nedzad Talovic 
(S) Magnus Gabrielsson 
(S) Mats Persson 
(S) Jonas Erlandsson 
(S) Margaretha Lundgren-Johansson 
(S) Inger Gustavsson 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   De valda 
   Högsby Sparbank 
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Val av ombud till (KLP) Kalmar läns pensionskapitalförvaltning AB:s  
bolagsstämma       
Kjell Front (C) redovisar valberedningens förslag på ombud till KLP:s 
bolagssämma. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Till KLP:s bolagsstämma väljs under mandatperioden 2011-01-01—2014-
12-31: 

Ombud: Roland Waern (M) 

Ersättare: Jonas Erlandsson (S)  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   De valda 
Kalmar läns Pensionskapitalförvaltning AB 
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Val av ombud till Kalmar Läns Trafik AB:s bolagsstämma       
Kjell Front (C) redovisar valberedningens förslag på ombud till Kalmar 
Läns Trafik AB:s bolagssämma. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Till Kalmar Läns Trafik AB:s bolagstämma väljs under mandatperioden 
2011-01-01—2014-12-31: 

Ombud: Ingemar Svanström (C) 

Ersättare: Jons Erlandsson (S) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   De valda 
Kalmar Läns Trafik 
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Val av ombud till Högsby Nät AB:s bolagsstämma       

Kjell Front (C) redovisar valberedningens förslag på ombud till Högsby Nät 
AB:s bolagssämma 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Till Högsby Nät AB:s bolagsstämma väljs för mandatperioden  
2011-01-01—2014-12-31: 

Ombud: Marcus Schön (M) 

Ersättare: Jonas Erlandsson (S) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   De valda 
Högsby Nät 
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Val till Samordningsförbundet 2011-2014       

Kjell Front (C) redovisar valberedningens förslag på ledamot och ersättare 
till Samordningsförbundets styrelse. 
 
Yrkande 
Ingemar Svanström (C) föreslår att socialutskottets ordförande Jonas 
Erlandsson (S) utses till ledamot i Samordningsförbundet. 
 
Propositionsordning 
Ordföranden ställer proposition på valberedningens förslag mot Ingemar 
Svanströms yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller Ingemar 
Svanströms yrkande. 
 
Votering begärs. Det blir sluten omröstning eftersom ärendet avser val. 
De ledamöter som utsetts till justerare för dagens protokoll utses till 
rösträknare.  
 
Omröstningsresultat  Antal röster 
Ingemar Svanström (C)  7 
Jonas Erlandsson (S) 28 
Blanka 6 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Till Samordningsförbundets styrelse väljs för mandatperioden  
2011-01-01—2014-12-31: 

Ledamot: Jonas Erlandsson (S) 

Ersättare: Ingemar Svanström  (C) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   De valda 
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Val av revisorer till Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK)       

Kommunfullmäktige beslutade 2010-12-06, § 211 att välja följande 
personer från Högsby kommun som revisorer och revisorsersättare i Östra 
Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) för tiden  
2011-01-01—2014-12-31: 
 
Revisorer 
(M) Lars Axetun 
(S) Margaretha Lundgren-Johansson 
 
Revisorsersättare 
(C Tore Carlsson 
(S) Mats Persson 
 
En revisor och en revisorsersättare ska väljas från Hultsfred kommun och 
kommunfullmäktige i Hultsfred kommun nominerar enligt beslut  
2010-12-20, § 147: 
 
Revisor 
(S) Gilbert Carlsson  
 
Revisorsersättare 
(C) Staffan Leijon  
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Som revisor och revisorsersättare i ÖSK väljs för tiden 2011-01-01—2014-
12-31 från Hultsfred kommun: 
 
Revisor 
(S) Gilbert Carlsson  
 
Revisorsersättare 
(C) Staffan Leijon  
_____ 
 
 
Beslutsunderlag 
Beslut om revisorer till ÖSK, Hultsfreds kommun.pdf  

 
 
Beslutsexpediering 
   De valda 
ÖSK/Hultsfred kommun 
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Information om arbetsmarknadsenheten Tegelbruket  

Verksamhetschef Anders Johansson redovisar om arbetsmarknadsenheten 
Tegelbruket. Verksamhet bedrivs inom områdena: 
- Human Bridge (Erikshjälpen) 
- Skruvförpackning 
- Tvätt hemtjänst 
- Bilservice 
- Uteverksamhet som gräsklippning och snöröjning  
- Idrottsföreningar 
- Flytthjälp 
 
För närvarande har 66 personer sysselsättning inom Tegelbruket, av dessa 
har 18 en subventionerad anställning. För 2010 redovisas ett 
budgetöverskridande med 600 000 kronor. Socialutskottet kommer att ta ett 
resonemang om det.   
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Redovisningen godkännes. 

Verksamheten är mycket uppskattad och får beröm av kommunfullmäktige. 
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Kommunstyrelsens reglemente 

Kommunchefen fick i uppdrag av kommunledningsutskottet 2010-11-16, § 
71, att revidera kommunstyrelsens reglemente utifrån nedanstående beslut i 
kommunfullmäktige: 

- 2010-06-14, § 93, angående vissa förändringar inom den politiska 
organisationen  

- 2010-11-08, § 169, angående överförmynderisamverkan  

- 2010-12-06, § 195 angående samverkan om teknisk verksamhet mellan 
Högsby och Hultsfreds kommuner. 

 
Kommunchefen har upprättat ett förslag till nytt reglemente för 
kommunstyrelsen. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Reviderat reglemente för kommunstyrelsen antages. 
_____ 
 
Yrkande 
Raymond Asp (S) anser att det under punkt 6.2 ska stå hur många gånger en 
ersättare i kommunstyrelsen får deltaga med rätt till ersättning, utöver de 
gånger ersättaren tjänstgör som ledamot, och yrkar på återremiss. 
 
Ordföranden ställer proposition på Raymond Asps återremissyrkande mot 
kommunstyrelsens förslag och finner att kommunfullmäktige bifaller 
återremissyrkandet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet återremitteras. 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
KS reglemente reviderad 101126.doc  

 
 
Beslutsexpediering 
   Kommunstyrelsen 
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Ansvar för uppgifter enligt lag (2010:1011) om brandfarliga och 
explosiva varor  
2010-09-01 trädde den nya lagen om brandfarliga och explosiva varor 
ikraft. Kommunen ska besluta vilken nämnd som skall ansvara för 
tillstånds- och tillsynsfrågorna enligt den nya lagen, 
 
Bakgrund 
Enligt tidigare lagstiftning (SFS 1988:868) prövades frågor om tillstånd som 
rörde brandfarlig vara av den kommunala nämnd som fullgjorde uppgifter 
inom plan- och byggnadsväsendet, dvs för Högsbys del 
Myndighetsnämnden. 
 
Tillstånd för hantering av explosiv vara utfärdades av Polismyndigheten. 
 
Den förändrade lagstiftningen innebär att kommunen övertar ansvaret från 
Polismyndigheten för tillståndsprövning och tillsyn avseende förvärv, 
förvaring och handel med explosiva varor och också övertar ansvaret för 
tillståndsprövning avseende överföring av explosiva varor inom Sverige. 
 
I den nya lagen ges kommunen rätt att själv bestämma över var tillstånds- 
och tillsynsfrågorna ska hanteras. 
 
Överväganden 
Den nya lagens syfte är att hindra, förebygga och begränsa olyckor och 
skador på liv, hälsa, miljö eller egendom som kan uppkomma genom 
brand eller explosion orsakad av brandfarliga eller explosiva varor. 
Lagen ska också förebygga obehörigt förfarande med sådana varor. 
 
Vid tillståndsprövningen ska bl.a. en bedömning göras om byggnader och 
anläggningar där brandfarliga eller explosiva varor hanteras är inrättade på 
ett betryggande sätt med hänsyn till brandoch explosionsrisken samt 
konsekvenser av en brand eller en explosion. Tillståndet ska innehålla de 
villkor som behövs för att lagens syfte ska uppfyllas. När tillstånd meddelats 
får myndigheten besluta att hanteringen inte får påbörjas innan 
anläggningen avsynats. 
 
För att bedriva en effektiv verksamhet bör tillstånds- och tillsynsfrågor 
samlas under en myndighet. Den verksamhet inom kommunen som har 
bäst kompetens och är mest lämpad att göra de bedömningar som krävs är 
Räddningstjänsten. För att erbjuda medborgarna bästa möjliga service med 
bästa möjliga kompetens bör således såväl tillstånds- som tillsynsfrågor 
avseende brandfarliga och explosiva varor handläggas av 
Räddningstjänsten. 
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Kommunfullmäktige bör därför besluta att det är Kommunstyrelsen som 
ska fullgöra kommunens uppgifter enligt lagen (2010:1011) om 
brandfarliga och explosiva varor. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige  

Kommunstyrelsen ska fullgöra kommunens uppgifter enligt lagen 
(2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 

Kommunstyrelsen ska fullgöra kommunens uppgifter enligt lagen 
(2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   Räddningschefen  
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Ekonomisk omvärldsanalys  

Kommunchefen redovisar en omvärldsanalys samt den nya 
befolkningsprognosen. Omvärldsanalysen visar på att Högsby kommun  har 
en svag balansräkning jämfört med liknande kommuner. De sista två årens 
goda resultat har dock inneburit att låneskulden har minskat och att 
balanskravet har hanterats. Under de första 11 månaderna 2010 har 
befolkningen minskat med drygt 100 personer. I budgetberedningens förslag 
till budget 2012-2014 prognostiseras en befolkningsminskning om 60 
personer/år. Kommunchefen redovisar även demografimodellen som i och 
med den nya befolkningsprognosen innebär att ytterligare budgetmedel 
måste plockas från utbildningsutskottets verksamhetsområde inför 
budgetarbetet 2012-2014  på grund av minskat elevunderlag. 
  
Kommunfullmäktiges beslut 

Redovisningen läggs till handlingarna. 
_____ 
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Komplettering av förtroendevaldas arvoden 2011 
Ordförandearvodena för 2011 är fastställda av kommunfullmäktige  
2010-06-14, § 93, enligt följande: 

Tjänstgöringsgrad Ersättning
Kommunstyrelsens ordförande 100,0% 435 000
kommunstyrelsens vice ordförande 20,0% 87 000
kommunledningsutskottets ordförande 9,2% 40 020
socialutskottets ordföranden 12,7% 55 245
utbildningsutskottets ordförande 9,2% 40 020
tekniska utskottets ordförande 5,8% 25 230
myndighetsnämndens ordförande 3,8% 16 530
personalutskottets ordförande 1,3% 5 655
revisionens ordförande 2,5% 10 875
valnämndens ordförande (valår) 1,3% 5 655 
_____ 
 
Tjänstgöringsgrad för kommunfullmäktiges ordförande föreslås till 5,8% 
och ersättningen till 25 230 kronor/år. 
 
Arvode för sammanträden: 2008 2011 
1:a timmen ersättning 210 215 
Övriga timmar  110 113 
Maximalt dagsarvode 870 890 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Tjänstgöringsgraden för kommunfullmäktiges ordförande fastställs till 5,8% 
och ersättningen till 25 230 kronor/år. 
 
Sammanträdesarvoden för 2011 fastställs enligt ovan redovisade förslag. 
 
Arvodet till tekniska utskottets ordförande stryks. 
_____ 
 
Yrkande 
Jonas Erlandsson (S), med instämmande av Leif Gustafsson (SD) vill att en 
ny översyn görs av arvodena till de förtroendevalda, och yrkar på 
återremiss. 
 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens 
förslag mot återremissyrkandet och finner att kommunfullmäktige bifaller 
återremissyrkandet. 
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Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet återremitteras. 
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Förslag till förändrade avgifter för serveringstillstånd 
Avgifterna för serveringstillstånden har i Högsby kommun inte genomgått 
någon egentlig förändring sedan landets kommuner tog över 
tillståndsgivningen ifrån länsstyrelserna i samband med den nya 
alkohollagen i slutet på -90-talet. Ny alkohollag träder nu i kraft och det kan 
därför vara lämpligt att se över avgifterna. 
 
Verksamheten med serveringstillstånd har en mycket begränsad omfattning 
i Högsby kommun med i genomsnitt 7 - 8 ärenden per år, men avgifterna 
har naturligtvis betydelse i det enskilda fallet.  
 
I nedanstående förslag föreslås att taxorna ändras beträffande tillfälliga 
serveringstillstånd till allmänheten, utvidgade tillstånd och utökade 
serveringstider och att dessa hamnar i paritet med avgifterna för 
serveringstillstånd för slutna sällskap (där arrangören för den slutna 
sammankomsten tar betalt för serveringen av alkoholdrycker) som idag är 
300 kr. Detta för att motsvara den faktiska administrationskostnad som 
kommunen har för dessa tillstånd. 
 
Avgifterna för permanenta tillstånd (nyansökningar) föreslås dock inte 
ändras då dessa kräver en betydligt med omfattande administration.  Idag 
finns 13 permanenta tillstånd i kommunen och oftast handlar nyansökningar 
om ägarbyten på befintliga serveringsställen. 
 
Kommunen har idag inga avgifter för sin alkoholtillsyn vilket föreslå att 
gälla även fortsättningsvis. 
 
Förslag till kommunstyrelsen:  
att revidera alkoholavgifterna enligt följande: 
 
Avgiftstaxa   Idag Nytt 
Nytt permanent serveringstillstånd 3500 kr 3500 kr 
Slutet sällskap  300 kr 300 kr 
Enskilda serveringstillstånd till 
Allmänheten 2000 kr 300 kr 
Utvidgade tillstånd 2000 kr 300 kr 
Utökade serveringstider 1000 kr 300 kr 
Tillsynsavgifter 0 kr 0 kr 

Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Taxan för alkoholavgifter godkännes enligt ovanstående reviderade förslag. 
_____ 
 
Beslutsexpediering 
   Alkoholhandläggaren, Ekonomikontoret 
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Utveckling av Högsby Utvecklingscenters Industriprogram  
Inför den nya gymnasiereformen som träder i kraft 2011 har en förändring 
av verksamheten vid Högsby Utbildningscenter Industriprogram diskuterats. 
Utbildningen ska inriktas mer mot svetsning. Investeringar motsvarande ca. 
500 000 kronor är nödvändiga för att utbildningen ska uppnå de krav som 
ställs i den nya förordningen. Då lokalerna dels är stora för ändamålet och 
dels är i behov av renovering är förslaget att byta till bättre anpassade 
lokaler. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
Utbildningsutskottet står bakom utvecklingen av Industriprogrammet inom 
svetsning i nya lokaler och föreslår Kommunstyrelsen att avsätta extra 
investeringsmedel på 500 000 kronor för att kunna genomföra anpassningen 
inom Industriprogrammet. 
_____ 

Vid kommunstyrelsen sammanträde deltar verksamhetschef Anders 
Johansson och redovisar om bakgrunden till ärendet. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Extra investeringsmedel på 500 000 kronor avsätts 2011 till 
utbildningsutskottet för att kunna genomföra anpassningen inom 
Industriprogrammet. 
____ 
 
Verksamhetschef Anders Johansson redovisar för fullmäktige om den 
uppkomna situationen vad gäller lokalerna för industriprogrammet och att 
det är nödvändigt med ett beslut i ärendet snarast. Därefter följer diskussion 
om lokalalternativ och finansiering.  
 
Yrkande 
Diana Bergeskans (S), med intämmande av Solweig Ekh (S), Lars Elmborg 
(KD) och Ingemar Svanström (C) yrkar på bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Ingemar Svanström (C) yrkar dessutom att beslutet kompletteras med att 
finansiering sker från det egna kapitalet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Extra investeringsmedel på 500 000 kronor avsätts 2011 till 
utbildningsutskottet för att kunna genomföra anpassningen inom 
Industriprogrammet.  
 
Finansiering sker från det egna kapitalet. 
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Beslutsexpediering 
Ekonomikontoret 
Rektor 
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Verksamhet 244, vägbelysning   

På tekniska utskottet 15 september 2010 beslutades att återemittera 
belysningsplanen till TU den 17 november. 
_____ 
   
Tf.teknisk chef redogör för reviderad belysningsplan. 
Högsby kommun har för avsikt att byta ut gatubelysningsarmaturer för att 
uppnå en effektivare och säkrare gatumiljö. Energin står för den största 
delen av belysningens miljöbelastning och kostnader. Genom att byta ut 
befintlig gatubelysning kvicksilverlampor (Hg) till nya energieffektivare 
armaturer för högtrycksnatrium (NaH) kan elenergianvändningen minskas 
och kostnaderna sänkas.  
 
Inför verksamhetsåret 2015 förbjuds enligt lag kvicksilverarmaturer. 

 
Totalt finns ca 1 600 armaturer i Högsby kommun varav ca merparten är 
kvicksilverlampor (125 W Hg). Energiåtgången för högtrycksnatriumlampor 
är påtagligt lägre än motsvarande kvicksilverarmaturer. 
Målsättningen är att göra vägbelysningen mer likvärdig över kommunen och 
att minska kostnaderna. 
Tf. teknisk chef föreslår att nedanstående kriterier ska uppfyllas för att en 
kommunal belysning ska kunna inrättas/bibehållas: 

 
1. Grundprincipen är att vägbelysningen skall vara motiverad av 

trafiksäkerhetsmässiga skäl. För att göra nytta bör största avstånd 
mellan lamporna vara 40 m och skall inte överstiga 50 m. 

2. Trygghetsskapande belysning och trivselbelysning på allmän plats skall      
utformas i samarbete med planavdelningen. 

3. Belysning för egendomsskydd m.m. ordnas av fastighetsägarna själva. 
4. Respektive väghållare bör stå för erfordlig vägbelysningen. 
5. Belysning som inte behålls, skall erbjudas att övertas av de boende. 

Kriterier för befintlig belysning 
1. Vägbelysning behålls inom bebyggelsegrupper som består av minst 

3 hus. Med hus avses hus för permanent boende, fritidshus med 
högre standard än för sommarboende, industrier och o.dyl. Inom en 
bebyggelsegrupp är avståndet längs vägen mellan husen (eller 
utfarterna) högst 150 m. Hus med tillfart från aktuell väg och 
beläget inom avståndet 75 m från vägen räknas till 
bebyggelsegruppen.  

2. Vägbelysning på privata utfartsvägar behålls från väg med 
belysning, om utfarten försörjer minst 3 hus.  
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3. Belysning på ”privata gårdsplaner” behålls inte.  

4. Vid väg utan belysning är det inte aktuellt med utfartsbelysning för 
privata utfartsvägar. 

5. Vägbelysningen behålls om speciella förhållanden föreligger (t.ex. 
längs väg till betydande målpunkt för oskyddade trafikanter, 
vägavsnitt med potentiell olycksrisk t.ex vid höga trafiktal. 

 
Tf. teknisk chefs förslag till beslut 

• Anta redovisad belysningsplan innehållande kriterier samt 
principer för vägbelysning i Högsby kommun 

 
• Äska investeringsmedel om 950 tkr per år mellan 2011 till 2014 

för att kunna byta armaturer.  
 
Tekniska utskottets beslut 

Tekniska utskottet antar belysningsplanen  enligt tf. teknisk chefs förslag. 

Tekniska utskottets förslag 

Tekniska utskottet äskar 950 000:- per år  mellan 2011 till 2014 i 
investeringsmedel för att kunna byta ut armaturer. 
_____ 
 
Kommunchefen föreslår att begreppet lönsamma investeringar införs, syftar 
på investeringar som lönar sig på sikt och inte faller inom de 
investeringsramar som gäller enligt kommunfullmäktiges finansiella mål. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
För att kunna byta ut armaturerna beviljas ÖSK (Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund) 950 000 kronor per år i investeringsmedel under 
tiden 2011-2014. De ökade kapitalkostnaderna hanteras inom befintlig ram. 
 
Begreppet lönsamma investeringar införs. Bytet av gatubelysnings-
armaturerna faller inom  begreppet lönsamma investeringar. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
För att kunna byta ut armaturerna beviljas ÖSK (Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund) 950 000 kronor per år i investeringsmedel under 
tiden 2011-2014. De ökade kapitalkostnaderna hanteras inom befintlig ram. 
 
Begreppet lönsamma investeringar införs. Bytet av gatubelysnings-
armaturerna faller inom  begreppet lönsamma investeringar. 
_____ 
 



 
HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 27 (44) 
 
Kommunfullmäktige 2011-02-07  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

 
 KF § 21   DNR: TU.2009.117  

 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Belysningsplan_rev.doc 2010-11-11 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
ÖSK 
Ekonomikontoret 
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Delårsrapport 1 januari - 30 juni 2010, Regionförbundet 
Regionförbundet har översänt delårsrapport för 1 januari – 30 juni 2010. 
Förbundsstyrelsen har § 128/10 godkänt delårsrapporten samt beslutat att 
sända rapporten till regionförbundets ägare för kännedom.  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Regionförbundets delårsrapport  för perioden 1 januari - 30 juni 2010 
godkännes. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Regionförbundets delårsrapport  för perioden 1 januari - 30 juni 2010 
godkännes. 
_____ 
 
 
BeslutsunderlagDelårsrapport  
1 januari - 30 juni 2010 2010-10-25 
Protokollsutdrag RF § 128 2010-10-25 
Revisionsrapport delårsrapporten.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   RF 
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Motion angående miljöpolitik och återvinning i Högsby kommun 
Miljön är en högt prioriterad fråga för Centerpartiet. I nästan femtio år har vi 
engagerat oss i olika miljöfrågor. Det var exempelvis Centerpartiet som 
införde kretsloppstänkandet i svensk politik.  
 
Centerpartiet arbetar aktivt för att miljöfrågorna ska ingå i alla 
politikområden. Vi vill skapa förutsättningar för ett hållbarare, grönare och 
modernare Högsby. Vårt arbete bygger på övertygelsen att god miljö och 
ekonomisk utveckling går hand i hand. Vi vill underlätta för de företag och 
människor som satsar på miljöarbete, ny teknik och miljövänligt agerande.  
 
Centerpartiet vill att det ska vara enkelt att vara miljövän. Målet är tydliga 
och enkla regler och verktyg som gör att var och en kan och vill bidra till en 
hållbar utveckling.  
 
Att minska sopberget är en konkret miljöfråga som har engagerat våra 
invånare under lång tid. Nyligen kunde vi dock notera att tekniska utskottet 
har beslutat att återvinningsstationen i Hornsö skall tas bort.  
 
Detta rimmar illa med Högsby Kommunfullmäktiges politik där samtliga 
partiet slår fast att 
 
Vi skall bli den gröna kommunen som brukar utan att förbruka där de 
boende ska erbjudas ett bra och varierat boende (permanent och/eller fritid) 
med en väl fungerande service. 
 
Det är viktigt att den lokala servicen fungerar i alla delar av kommunen. Inte 
minst gäller detta för att kommunen skall vara attraktiv för besökare, 
inflyttare och entreprenörer.  
 
Kommunen skall vara en aktiv part i arbetet med att utveckla den lokala 
basservicen tillsammans med privata och ideella krafter. 
 
Beslutet att ta bort Hornsös Återvinningsstation tas samtidigt som 
kommunledningen med hjälp av statligt stöd arbetar med att utveckla den 
lokala servicen i hela kommunen. Den ena handen verkar inte veta vad den 
andra gör! 
 
Centerpartiet i Högsby kommun föreslår 
 
att beslutet om nedläggning av Hornsös Återvinningsstation omedelbart rivs 
upp 
 
att även miljö och särskilt återvinningsfrågorna inkluderas i 
kommunledningens arbete för en stärkt lokal service i hela Högsby kommun 
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samt att 
 
företrädare för Högsby kommun vinnlägger sig om att stärka dialogen med 
invånare/företag/föreningsliv etc. med syfte att gemensamt komma fram till 
konstruktiva lösningar för att stärka och utveckla den lokala servicen 
_____ 
 
Tekniska utskottet beslutade 2010-11-17, § 116 att återvinningsstationen i 
Hornsö ska upphöra. 
_____ 
 
Yrkande 
Jonas Erlandsson (S) yrkar, med instämmande av Gunilla Schollin-Borg 
(MP) och Kjell Front (C), att Östra Smålands Kommunalteknikförbund 
(ÖSK) får i uppdrag att ta fram ett nytt förslag avseende renhållningsarbetet 
i hela kommun. 

Kommunstyrelsens beslut 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) får i uppdrag att se över 
hanteringen av Högsby kommuns återvinningsstationer. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Motionen är, i och med kommunstyrelsens beslut, besvarad. 
_____ 

Ewa Engdal (C) föreslår att sista att-satsen i motionen skrivs in i 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen är, i och med kommunstyrelsens beslut, besvarad. 

Ewa Engdahls tilläggsyrkande bifalles, innebärande att: ”Företrädare för 
Högsby kommun vinnlägger sig om att stärka dialogen med 
invånare/företag/föreningsliv etc med syfte att gemensamt komma fram till 
konstruktiva lösningar för att stärka och utveckla den lokala servicen”. 
_____ 
 
 
Beslutsunderlag 
101108 Motion   

 
 
Beslutsexpediering 
   ÖSK 
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Avsägelse från politiska uppdrag, Lars-Erik Lindén 

Kommunfullmäktige beslutade 2010-12-06, § 214, att entlediga Lars-Erik 
Lindén (M) från sitt uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige samt att 
hos Länsstyrelsen hemställa om sammanräkning för utseende av ny 
ersättare. 

Länsstyrelsen meddelar i beslut 2010-12-20 att Anders Wernersson (M) 
utsetts till ny ersättare i kommunfullmäktige för tiden 
2010-12-02—2014-10-31. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Länsstyrelsens beslut läggs till handlingarna. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   Anders Wernersson 
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Meddelande från Länsstyrelsen angående ny ersättare efter Sven 
Bergman 

Kommunfullmäktige beslutade 2010-12-06, § 213, att entlediga Sven 
Bergman (V) från sitt uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige samt att 
hos Länsstyrelsen hemställa om sammanräkning för utseende av ny 
ersättare. 
 
Länsstyrelsen meddelar i protokoll från sammanträde 2010-12-20 att någon 
ny ersättare efter Sven Bergman inte kunde utses.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Länsstyrelsens protokoll läggs till handlingarna. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   Vänstern 
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Avsägelse från politiska uppdrag, Sven-Erik Karlsson  

Sven-Erik Karlsson (SD) avsäger sig, i skrivelse daterad 2011-01-12, sina 
politiska uppdrag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige entledigar Sven-Erik Karlsson från sina politiska 
uppdrag. 

Det hemställs hos Länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny 
ledamot i kommunfullmäktige. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
Länsstyrelsen 
Sverigedemokraterna 
Sven-Erik Karlsson 
Valberedningen 
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Avsägelse från politiska uppdrag, Mats Persson  

Mats Persson (S) avsäger sig, i skrivelse daterad 2011-02-02, sitt uppdrag 
som ledamot i kommunfullmäktige 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Mats Persson (S) entledigas från sitt uppdrag som ledamot i 
kommunfullmäktige. 

Det hemställs hos Länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny 
ledamot i kommunfullmäktige. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   Länsstyrelsen 
   Mats Persson 
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Medborgarförslag kultur i Högsby under ett tak  

Christina Dannesäter, Gillberga har till kommunfullmäktige lämnat ett 
skriftligt medborgarförslag angående kultur i Högsby under ett tak. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget lämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   Kommunstyrelsen 
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Tack till bibliotekspersonalen  

Nedzad Talovic (S) lyfter upp Högsbys bibliotek och tackar 
bibliotekspersonalen för ett framgångsrikt, givande och produktivt arbete.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   Beslutsexpediering 
   Bibliotekspersonalen 
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Enkel fråga angående lägenheter i Migrationsverkets lokaler  

Leif Gustafsson (SD) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ingemar 
Svanström (C) och efterhör om det stämmer att det finns tomma lägenheter i 
Migrationsverkets nya byggnad och som saknar egen ingång och i så fall 
vad de kostar? 

Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) bekräftar att det 
finns två obebodda lägenheter i Migrationsverkets nya lokaler och som inte 
har egen ingång. Tanken med lägenheterna var från början att lokalerna 
skulle användas som sammanträdesrum för Migrationsverket och Kalmar 
Läns Trafik, men så har inte blivit fallet. 

Lars Elmborg (KD), ledamot i kommunfullmäktige och i Högsby Bostads 
AB:s styrelse, kompletterar svaret med att redovisa Högsby Bostads AB:s 
tankar med lägenheterna och hela byggnaden. Lägenheterna ingick i 
planerna och kostade inget extra. 
    
 



 
HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 38 (44) 
 
Kommunfullmäktige 2011-02-07  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

 
 KF § 31   DNR: SU.2007.35  

 
 

Enkel fråga angående ärende i Kammarrätten 
Leif Gustafsson (SD) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ingemar 
Svanström (C) och efterhör om det ersättningsbelopp kommunen kräver 
Migrationsverket på angående ett flyktingärende, har tagits med som intäkt i 
budgeten?  
 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) meddelar att den 
summan inte är med som någon intäkt man tagit med i budgeten. 
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Enkel fråga angående matkvalitet  
Stihna Evertsson-Johansson (C) vänder sig till kommunstyrelsens 
ordförande Ingemar Svanström (C). Den senaste tidens rapportering kring 
dioxinskandalen i tyskt griskött ger anledning att fundera på vilka råvaror 
som erbjuds Högsbys skolbarn, dagisbarnen och våra gamla på 
servicehusen.  
 
Ryssland, Sydkorea och Kina har stängt sina gränser för import av tyskt 
griskött vilket medför att det troligen väller in dioxinförgiftat griskött till 
Sverige. Vart tar det vägen? 
 
Sannolikt går detta förgiftade griskött till storhushåll och restauranger och 
då känner Centerpartiet en stark oro för att detta även serveras i Högsbys 
skolor och servicehus. 

Har Högsby kommun undersökt om dioxinförgiftat kött serveras i de 
kommunala köken? Om inte så förutsätts att detta görs omedelbart och om 
det visar sig att förgiftat kött serveras i de offentliga köken krävs 
omedelbara åtgärder. 
 
Centerpartiet anser också att det är angeläget att Högsby kommun ställer 
krav på att leverantörerna uppfyller svensk livsmedels- och 
djurskyddslagstiftning i kommande livsmedelsupphandlingar.  
 
En upphandlingsmodell uppdelad på flera, mindre produktsortiment ger 
också småskaliga leverantörer möjlighet att offerera sina produkter. 
Centerpartiet är mån om att alla producenter, stora som små, ska ha 
likvärdiga möjligheter att konkurrera vid offentliga upphandlingar. 
 
Kommunstyrelsens ordförande besvarar frågan vid nästa 
kommunfullmäktigesammanträde. 
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   Kommunfullmäktige 
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 KF § 33   DNR: KU.2011.51  

 
 

Enkel fråga angående kollektivtrafiken   

Ingbritt Loberg (S) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ingemar 
Svanström (C) och ställer en enkel fråga angående kollektivtrafiken som går 
genom Högsby kommun. Vilka kostnader har Högsby kommun haft år 2010 
för den regionala linjetrafiken, alltså inte den interkommunala trafiken? Har 
Kalmar Läns Trafik AB (KLT) under 2010 levererat trafik som 
överensstämmer med den kvalitet som är beställd? Om så inte är fallet, vad 
blir konsekvenserna av detta? 

Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) svarar att under 
2009 betalade kommunen totalt 10 miljoner kronor till KLT och Svanström 
anser att Kalmar Läns Trafik har levererat vad kommunen beställt. 
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 KF § 34   DNR: KU.2011.39  

 
 

Enkel fråga angående gamla förskolan Ugglans lokaler i Fågelfors  

Ingbritt Loberg (S) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ingemar 
Svanström (C) och frågar vilka planer som finns för fd förskolan Ugglans 
lokaler i Fågelfors samt önskar en redovisning över fastighetens 
driftskostnader/uppvärmningskostnader under år 2009 och 2010. 

Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström svarar att 
samhällsföreningen i Fågelfors är intresserade av att hyra lokalerna till ett 
aktivitetshus. Driftskostnaderna uppgick 2009 till 120 000 kronor och 2010 
till 160 000 kronor. 
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 KF § 35   DNR: KU.2011.55  

 
 

Enkel fråga angående utbetalning från lönesamverkan HUL  
Ewa Engdahl (C) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ingemar 
Svanström (C). Fullmäktiges ledamöter ersätts för sina resor till och från 
kommunfullmäktiges möten. Då kommunen inte är särskilt vidlyftig kan 
summan i många fall enbart uppgå till mindre än en femtiolapp per möte. 
 
Kostnaden för handläggning och utbetalning från HUL uppgår enligt uppgift 
till mer än hundra kronor per gång. Kostnaden för utbetalning är sålunda i 
många fall högre än själva ersättningen. 
 
Kan kommunstyrelsens ordförande medverka till att vi hushållar med våra 
skattepengar på ett bättre sätt genom att exempelvis kvartalsvisa eller 
halvårsvisa utbetalningar från HUL då det rör sig om små belopp? 

Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) svarar att han ställer 
sig positiv till förslaget och ska undersöka om det är möjligt att införa 
kvartalsvisa eller halvårsvisa utbetalningar av fullmäktiges ersättningar. 
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 KF § 36   DNR: KU.2011.56  

 
 

Enkel fråga angående expeditionstiden för offentliga handlingar 
 
Ewa Engdahl (C) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ingemar 
Svanström (C) och meddelar att den 13 december 2010 mailade hon till 
kommunkansliet, samt med kopia till kommunchef och kommunstyrelsens 
ordförande, med ärendet att hon ville ta del av offentliga handlingar med 
knytning till den tekniska verksamheten. Detta med anledning av att hon 
blivit vald till ledamot i Högsby och Hultsfreds gemensamma 
kommunalförbund för teknisk verksamhet. 
 
Hon har ännu efter ca 2 månader inte fått svar på denna förfrågan och undrar 
hur lång handläggningstiden är på ett sådant ärende och om 
offentlighetsprincipen gäller i Högsby kommun? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) svarar att 
offentlighetsprincipen gäller i Högsby kommun och angående 
handläggningstiden hänvisas till berörda tjänstemän. 
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 KF § 37   DNR: KU.2011.53  

 
 

Motion om multihall  

Socialdemokraterna i Högsby kommun har upprättat en motion angående 
behovet av en multihall i Högsby och yrkar på att: 

- motionen skickas till kommunstyrelsen för beredning, 

- man bygger en smart multihall 

- man i samråd med ungdomsrådet, föreningslivet samt berörd 
skolpersonal tar fram förslag på hur en sådan hall skulle kunna utformas. 

 
Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen skickas till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
   Kommunstyrelsen 
 


